
 

03 EKİM 2016 TARİHİNDE YAPILAN TÜLAY AKTAŞ GÖNÜLLÜ KURULUŞLAR GÜÇBİRLİĞİ TOPLANTI 
TUTANAĞI 

YER     : Balçova Termal Tesisleri Toplantı Salonu,  

TARİH : 03.10.2016 

SAAT : 11.00 

KATILIMCILAR : 50 STK başkan ve ya temsilcileri 

GÜNDEM . 

1- Açılış, 
2- Parkinson Hastaları Derneği Yönetim Kurulu Başkanı Gülnur PENÇE’nin sunumu, 
3- 23 Eylül Etkinlik bilgilendirmesi, 
4- Muğla Sıtkı Koçman Ünv. KOZMER Kurucusu Prof. Dr. Nazan DEMİR’in sunumu, 
5- Duyuru, Bilgilendirme, Dilek ve istekler 
6- Kapanış. 

GÖRÜŞME : 

1- Fatoş DAYIOĞLU, iyi dileklerle toplantıyı açtı ve günün programını katılımcılara aktardı. 
Toplantıda aramızda olan Vali Yardımcısı Sabahattin KAPUCU’nun eşi Zehra KAPUCU’yu 
katılımcılara tanıttı. 
Ege Üniversitesi Kanserle Savaş ve Uygulama Merkezi, Farkındalık Birimi Başkanı Serap ERTÜRK’ü 
tanıttı. Serap Hanım, Ekim ayı “Kanser Farkındalık” ayıdır. Katılımcıların dernek ve kuruluşlarında 
kanser eğitimi verebileceklerini vurgulayarak telefon numarasını verdi. Konak ve Bornova 
Belediyeleri il e işbirliği içinde yapacakları eğitime tüm katılımcıları davet etti.  
Daha sonra toplantımıza ilk katılan, TEMAD Türkiye Emekli Astsubaylar Derneği Narlıdere Kadın 
Kolları Başkanı Meral ŞAFAK’a kendini tanıtması için söz verdi.  

2- Dönem sözcüsü Fatoş DAYIOĞLU, Gülnur PENÇE’yi tanıttıktan sonra sözü kendisine verdi. Gülnur 
PENÇE, derneğini tanıtmaya başladı. Power Point sunum ile 2014 Nisan ayında kurulan, ancak 
2015 Aralık’ta aktif çalışmalarına başlayan kurumunu kurma gerekçesi ile birlikte tanıttı. İstem 
dışı hareketleri olması hastaları sosyal hayatın dışına itmektedir. Dernek başkanı; biz hastalarımızı 
topluma kazandırmaya çalışan Türkiye’de ilk defa kurulmuş ulusal bir derneğiz açıklamasını yaptı. 
Ayrıca Parkinson hastalarının psikolojik ve sosyal sorunlarla baş edebilmeleri için projeler 
hazırlamaktayız, dedi. Toplumda farkındalık uyandırmak için “Parkincan” ve “Parkinsu” 
animasyon karakterleri ile çeşitli etkinlikler yapmaktayız diyerek sözlerini bitirdi. 

3- Fatoş DAYIOĞLU, 23 Eylül’de yapılan TAG etkinlik gününe katkılarından dolayı tüm katılımcılara 
teşekkür etti. Fatoş DAYIOĞLU, 23 Eylül TAG etkinliği hakkında bilgilendirme yaptıktan sonra “ 
Karşılıksız Hizmet Ödülü “ ne katılan 14 projeyi tek tek tanıttı. Jüri Üyelerini isim isim okuyarak 
tanıttı. Jüri üyesi Türkan MİÇOĞULLARI jürinin çalışma sistemini anlattı. Projeleri seçerken izlenen 



yol ve yöntemleri açıkladı. Jürinin bundan sonraki yıllarda proje veren kurumların kendi 
projelerini tanıtmaları konusunda bir görüşünün olduğunu dile geldiğini söyledi. 
Ödüle layık görülen proje sahibi kuruluş temsilcileri, 
-Güç Birliği Onur Ödülü, İKKB “Torunumla Barış dolu Günler” Sema Pektaş, 
-Jüri Özel Ödülü Kazed Karşıyaka Zihinsel Engelliler Derneği ”Ben Bu İşi Yaparım” Tülin Topuzoğlu-
Jüri Özel Ödülü TÜRGÖK Türkiye Görme Engelliler Kitaplığı “Kabartma Notalar“ Tülay Yazgan 
projelerini katılımcılara görsel olarak sundular. Bu projeler katılımcılar tarafından takdir topladı. 
20.yıl Özel Ödülü Yeni Kuşak Köy Enstitüleri Derneğinin “Türkiye'de Eğitim Reformu Arayışları ve 
Önerileri” projesine verildiğini, 
Bu yıl bir ilk olarak daha çok gencin gönüllü çalışmalarda aktif olması için, teşvik amacı ile Güç 
Birliği olarak “GizFest- Genç İzmir Festivali”ne ödül verdiklerini açıkladı. 
İl Dernekler Müdürlüğü Ömür Boyu Gönüllülük Ödüllerine, 
Ayla Selçuk, 
Burçin Kipman, 
Yengi Borat, 
İzmir’in Gönüllüleri Ödüllerine ise, 
Filiz Eczacıbaşı 
Cihat Kora, 
Uğur Yüce’nin seçildiğini belirttiler. 

4- Muğla Sıtkı Koçman Üniversitesi Öğretim Üyesi ve KOZMER Müdürü Prof. Dr. Nazan DEMİR; 
“Marka Oluşturma ve NAZ DEMİR’in Öyküsü” başlıklı Power Point sunumunu başarıyla yaptı. 
Sunum ilgiyle izlendi ve katılımcıların beğenisini kazandı.  
SUNUM ÖZETİ: 
Kimya sanayisi ekolojik dengelerin korunması ve insan yaşamının kalitesi açısından tartışmasız bir 
numaralı alandır. 1970’li yıllarda başlayan ‘yeşil hareket’ kozmetik ürünleri de etkilemiş ve 
tüketici ve dolayısıyla medyanın güdüsü ile kozmetik endüstride doğal kaynaklı hammadde içeren 
kozmetik ürün hazırlama eğilimi başlamıştır.  
Kimyasal maddeler ile ilgili endişe sonucu bitkisel kaynaklı, organik veya marin özellikteki 
kozmetik ürünler ve çevre-dostu, kaynağı etik olan doğal madde/ürünler piyasada hızla yerini 
bulmuştur. Son yıllarda, yurtdışındaki yeni eğilim, bütün doğal hammaddelerin ve ürünlerin 
uluslararası kabul gören bağımsız kurumlar tarafından sertifikaya bağlanmasıdır. Sertifika veren 
kurumlar uluslararası katı standartlara uymaktadır.  
En geniş doğal nitelikli cilt bakım ürünü yelpazesine sahip ABD’de, 100’den fazla sertifikalı doğal 
ürün etkin bitki ekstresi içermekte ve sağlık açısından temiz olduğu kabul edilmektedir. Bu 
ürünlerin ambalajı ürünü uygulama sırasında kontaminasyona neden olmayacak şekilde 
tasarlanmıştır. Bunun yanı sıra, ekstrenin içindeki etkin maddelerde kayba yol açmaması için 
üretimde yüksek sıcaklık, kimyasal koruyucu ve emülsiyon yapıcı madde kullanılmamıştır. 
Türkiye, iklim ve toprak özellikleri bakımından farklılıklar gösteren coğrafi bölgelere sahip olması, 
Asya-Avrupa kıtalarının kesişme noktasında bulunması ve üç önemli fitocoğrafik bölgeyi 
barındırması gibi nedenlerden dolayı tüm Avrupa’da yaklaşık 12500 farklı bitki türü varken bu 
sayı Türkiye de 11000’dir. Türkiye bitki çeşitliliği bakımından dünyada önemli bir yere sahiptir.  
Türkiye, bitki çeşitliliğinde olduğu gibi yaklaşık %34 olan endemizm oranı ile de dünyada önemli 
bir yere sahiptir.  
Diğer Avrupa ülkeleriyle kıyaslandığında ülkemizin sahip olduğu bu zenginlik daha iyi anlaşılır. 
Nitekim, Avrupa’da en fazla endemik türe sahip olan Yunanistan’da 800 endemik tür bulunurken, 
bu rakam ülkemizde 3000’den fazladır.  
İlk insan dünyada yürümeye başladığından beri iki temel hedefi olmuştur. 



       * Ölümsüzlük. 
       * Genç ve güzel kalma isteği. 
Ölüm ve yaşlanmak hep en kötü iki şey olarak anılmıştır. 
Bu iki istek bugün tıp bilimlerinin ve kozmetik alanının gelişmesine yol açmıştır. 
Ülkemiz son derece hızlı gelişen, genç bir nüfusa sahip olmasının yanı sıra, konumlandığı coğrafya, 
tarihsel süreç de bir dünya imparatorluğunun devamı olmasından kaynaklı çok zengin bir kültürel 
mirasa sahip olması ile dünya genelinde farklı bir yere sahiptir 
İlk parfümün Mezopotamya da, ilk sabunun Sümerlerce yapıldığı bu topraklarda maalesef bugün 
dünya genelini kapsayan tek parfüm markamız yoksa bu ülke açısından vahim bir tablodur. 
Ne kadar eleştirsem de akademik dünya gözle görünür bir çaba içinde ve bir şekilde sanayi ile 
entegre olmaya çalışan gönüllü sayılabilecek bir gurup hocamız var. Bunu görmezden gelmek 
mümkün değil.- 
En azından benim düşüncem ve kendi deneyimlerimden çıkan sonuç bu ama mevcut tabloda 
benim düşüncemi doğrular mahiyette. 
Peki bu bir araya gelmesi aslında mecburi olan iki camia nasıl entegre olacak ve bu ülke bu 
sektörlerden nasıl pay alacak. Çünkü herkesin görev tanımı belli. 
Üniversite bilgi ve araştırmaya yönelik patentli ürünler yapacak sanayici bunu binlere ulaşan 
sayılarda çoğaltacak. 
Bana göre burada görev yine üniversitelere düşüyor. Nasıl mı? 
Üniversiteler marka oluşturmak, güvenli ürünler yapmak ve bunların sürdürülebilir olabildiği ile 
ilgili seralar tesisler kurmak zorunda. 
Bu sürecin tamamlanması zaman alabilir ama bittiği zaman ülkeye ne kadar iyi bir ekonomik girdi 
ve nitelikli insan kaynağı  sağlayacağı da ortada. 
Üniversiteler; belki kuruluşlarından bugüne en kritik rolünü oynama ve tüm alanlarda sanayiye 
model tesisler, marka, patent ve güvenli ürünlerle al sat değil üretime dayalı gerçek sanayi 
gelişimi için ön ayak olmak zorunda. 
Bu tanıtımdan sonra kendi öyküsünü anlatan konuşmacı, patentli ürününün internet aracılığı ile 
satışının yapıldığını da bildirdi. 

5- Fatoş Hanım, Üye STK’ların 50 TL katkı payını unutmamalarını rica ediyorum diyerek hatırlattıktan 
sonra duyurusunu yapmak üzere Meme Kanseri İle Savaşım Derneği Kurucusu ve Başkanı Çiğdem 
BEŞKARDEŞLER’e söz verdi. Çiğdem Beşkardeşler Ekim ayının Meme Kanseri Farkındalık ayı 
olduğunu ve  Karşıyaka Yelken yarışlarının Meme Kanserine dikkat çekmek üzere hazırlanan,2016 
etkinliği konusunda bilgi verdi ve üyelerimizi bu etkinliğe davet etti. 

6- Dönem Sözcüsü Fatoş DAYIOĞLU teşekkürleri ve iyi dilekleri ile toplantıyı kapattı. 


